
TX01Z Remote Control

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the condition that this device does not cause harmful 
interference (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, 
including interference that may cause undesired operation.
Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliancecould void the user's authority to 
operate the equipment.
NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of 
the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. 
This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the 
instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not
occur in a particular installation.
If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception,
which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or 
more of the following measures:
-- Reorient or relocate the receiving antenna.
-- Increase the separation between the equipment and receiver.
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different
from that to which the receiver is connected.
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirements. The device can be used in portable exposure conditions 
without restriction.
FCC ID: 2ARE7-91803

LC80 Land Cruiser
Toyota 

Looking for a mini scaler that's dependable, detailed and confident on any terrain? 

Introducing the Toyota LC80 Land Cruiser.

From the period-correct lights and functioning indicators to vents on the vehicle body, the Land Cruiser was designed 
to static-model standards. Even the interior is painstakingly recreated in 1:18 scale.

A feature-packed trail-proven chassis drives the Land Cruiser. Aluminum rails provide a rigid platform while a multilink 
geometry with panhard bar chassis design allows for maximum axle articulation.
Power is delivered from the super high-torque gearbox to ultra grippy beadlock tires via nylon driveshafts.

Water-resistant 2S 7.4V electronics consists of an independent servo, 2-in-1 receiver/ESC, 050 motor and 7.4V 
600mAh battery; Allowing for high power-to-weight ratio and all weather operations.

If you want the best looking, best performing 1:18 scaler on the market, look no further than the  Land Cruiser LC80!
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1:18 050 Motor set
1:18 2.4G Transmitter
1:18 10A ESC/RX Combo
1:18 1kg Servo
1:18 2.4G Transmitter Receiver Set
1:18 USB 2S LIPO Charger cable
LIPO Battery 2S 380mAh
LAND CRUISER LC80 Hood
LAND CRUISER LC80 Front and Rear Light Cup Set
LAND CRUISER LC80 Hood Mount Set
LAND CRUISER LC80 Rooftop Rack
LAND CRUISER LC80 Ladder And Spare Tire Bracket
LAND CRUISER LC80 Spotlight Cup Set
LAND CRUISER LC80  Rearview Mirror And Wiper
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C2058
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C2060
C2061

LAND CRUISER LC80 Bumper And Side Panel
LAND CRUISER LC80 Lens
LAND CRUISER LC80 Body SHELL
Teraz Tire 19.2 x 13.5 x 56
LAND CRUISER LC80 Wheels Set
LAND CRUISER LC80 Light set
LAND CRUISER LC80 Light Controller
LAND CRUISER LC80 Metal Gear 
LAND CRUISER LC80 Gear set
LAND CRUISER LC80 Transmission Shaft full set
LAND CRUISER LC80 SCREW SET
1:18 M2&M2.5 SCREW NET
LAND CRUISER LC80 Window 

! 1.If it is not in use for a long time, unplug and take off the battery to prevent batery leakage 
2.Do not open, disassemble, or attempt to repair the battery.Note 
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操作说明书
陆巡LC80

您是否正在寻找一款细节不马虎、性能不将就、令人耳目一新、过目不忘的迷你攀爬车？FMS 和ROC Hobby 荣誉
出品- 1:18丰田LC80 陆地巡洋舰，精准嵌合您的一切需求。

从复古的像真车灯到转向联动的方向灯组，从车身硬朗线条到精心制作的散热格栅，到仿真伞齿驱动车轴，到静态
模型级别的全比例驾驶舱内饰，专注于每个细节！ 

只有漂亮的外观显然是不够的，作为迷你硬派越野攀爬车， 1：18丰田LC80 陆地巡洋舰亦有硬派底盘与悬吊。铝合
金大梁确保即便在崎岖地形中车架依旧保持良好的刚性。多连杆悬吊与止推杆设计有效精准舵机动作。超高扭力
的齿轮箱与尼龙传动轴，将动力传递到车轴，再通过抓地力强的软胎传递至地面。

防溅水的电子系统是1：18丰田LC80 陆地巡洋舰的一大亮点：独立舵机、二合一接收与电调、 050 大扭力电机、
7.4V 600毫安时锂电池，使冒险者可在任何天气和地形下行走。续航力长达30分钟！

如果你喜欢兼具收藏和操作价值的越野攀爬车丰田LC80 陆地巡洋舰是您的不二之选！
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1:18  050电机 +电机齿
1:18 2.4G 发射器
1:18 10A 二合一电调接收器
1:18 1kg 舵机
1:18 2.4G 发射器+二合一电调接收器
1:18 USB 2S LIPO 电池线
LIPO 电池 2S 380mAh
陆巡LC80 引擎盖银槍色
陆巡LC80 前/后灯杯组
陆巡LC80  引擎盖连接座
陆巡LC80  行李架
陆巡LC80 备胎架及梯子
陆巡LC80  射灯
陆巡LC80 雨刮器及后视镜

C2042
C2043
C2054
C2045
C2046
C2055
C2033
C2056
C2057
C2058
C2059
C2060
C2061

陆巡LC80  防撞
陆巡LC80  灯镜片
陆巡LC80  车壳银槍色
陆巡LC80  轮胎
陆巡LC80  车轮
陆巡LC80  灯线组
陆巡LC80 灯控
陆巡LC80  金属齿轮
陆巡LC80  齿轮
1:18 传动轴
陆巡LC80  螺丝包
螺母 M2 & M2.5
车窗

!
注意

1.长期不使用时,应拔开并取出电池,以防电池漏液.
2.请勿打开、拆卸或维修电池。




